



31 March 2020

Dear Members of the Navy League of Canada,

Navy League Activity Postponement Extension

Over the last few weeks we have been monitoring the COVID-19 pandemic and its developments in Canada and abroad. As the federal and provincial governments update their recommendations to prevent the spread of this virus, it is becoming abundantly clear that Canadians must make every effort to follow the recommendations set out by Canadian health authorities.

On 13 March, in response to developments, the Navy League of Canada issued a notice cancelling all Navy League Cadet activities, as well as Navy League meetings, conferences, and events until Friday 3 April 2020.

On 18 March, Ontario Premier called for a provincial state of emergency, quickly followed by British Columbia and Alberta.

A thorough risk analysis was completed and we have decided to cancel all Navy League activities until further notice. We will continue to monitor the changes across Canada and will ensure to update our members as soon as public health officials deem it safe to resume activities in large gatherings.

Au cours des dernières semaines, nous avons surveillé la pandémie de COVID-19 et son évolution au Canada et à l'étranger. Alors que les gouvernements fédéral et provinciaux mettent à jour leurs recommandations pour prévenir la propagation de ce virus, il devient de plus en plus clair que les Canadiens doivent tout mettre en œuvre pour suivre les recommandations des autorités sanitaires canadiennes.

Le 13 mars, en réponse à l'évolution de la situation, la Ligue navale du Canada a publié un avis annulant toutes les activités des cadets de la Ligue navale, ainsi que les réunions, conférences et événements de la Ligue navale jusqu'au vendredi 3 avril 2020.

Le 18 mars, le premier ministre de l'Ontario a appelé à un état d'urgence provincial, suivi rapidement par la Colombie-Britannique et l'Alberta.

Une analyse des risques approfondie a été effectuée et nous avons décidé d'annuler toutes les activités de la Ligue navale jusqu'à nouvel ordre. Nous continuerons de surveiller les changements partout au Canada et nous veillerons à informer nos membres dès que les responsables de la santé publique jugeront prudent de reprendre les activités dans les grands rassemblements.



As a national organization with extensive group programming across the country, the Navy League of Canada holds the health and safety of the cadets, members, volunteers, and their families in our highest priority. To this end, we encourage our members to follow their local health authorities and adopt physical distancing as best as possible.

We look forward to e-connecting with you soon.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'm. waterman', with a long horizontal flourish extending to the right.

Matthew Waterman, CD
National President
The Navy League of Canada

En tant qu'organisation nationale avec une vaste programmation de groupe à travers le pays, la Ligue navale du Canada tient la santé et la sécurité des cadets, des membres, des bénévoles et de leurs familles à notre plus haute priorité. À cette fin, nous encourageons nos membres à suivre leurs autorités sanitaires locales et à adopter au mieux la distance physique.

Nous attendons avec impatience de vous contacter prochainement.

Sincèrement,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'm. waterman', with a long horizontal flourish extending to the right.

Matthew Waterman, CD
Président national
La Ligue navale du Canada